
主机（左声道）
连接成功

故障排除

故障

不能开机

匹配后无声

充电无提示

耳机自动关闭

耳机有回音

通话有杂音

对方声音小 耳机配带不正确
调整耳机的位置并
手动调整音量大小

环境干扰造成或耳机
与音源设备距离过远

 换一个场所或将耳机
与音源设备的距离拉近

音量过大或环境过于嘈杂 调节音量或换一个场所

耳机没有放好 检查耳机是否有放到位

  可以通话，
但亮红指示灯

电池电量不足

电池电量不足

匹配不正确

请立即对耳机进行充电
电池电量不足
出现红灯提示

重新匹配

对耳机进行充电

对耳机进行充电

原因 解决方法

信号不好，有断续 距离太远或外界干扰
请将手机放在主机同侧
或远离外界干扰信号

服务与支持

更多产品与服务支持，请查询公司网站 www.rowkin.comw

True Wireless  Bluetooth Headset+Power Bank

提示

注意事项

警告

耳机通话

播放音乐7

6

主机 /左声道 副机 /右声道1. 为确保安全，敬请遵守此手册中提到的规则。在使用蓝牙耳机之前，

我们建议您阅读此手册。

2. 请着重提防锋利的边缘，不平的表面，金属件，配件和包装，

以免出现任何可能的伤害。

3. 请不要拆除，维修此产品，这样可能会导致起火，电子击穿甚至彻底

损坏本产品，这些都不在保修之列。

4. 请不要用油及其他挥发性液体擦拭本产品。

5. 请不要在有危险的地方使用本产品。

项目 参数

产品参数

耳机

移动电源

双耳机立体声使用说明

开机

开机

8

7

调整

为了获得最佳的音频体验，请尝试每一种不同尺寸的耳塞，

佩戴正确后耳朵内应感觉到紧贴，配戴稳固。

配件清单

左 右

大号

中号

小号

单个耳机使用操作说明

开机 / 关机

耳机充电方式

充满电红灯灭

Stereo headset operation

Power on
Long press the  for about 3 seconds, thetouch control button
indicator light flashes blue and you will hear a warning tone.

 Connecting

Power off: power off one headset only

Pairing: first time to use

Press

 

and hold the for 3 seconds thetouch control button
LED

 

will be flashing red and a notification sound will be heard
accordingly, Only need to power off one headset, the other
one

 

will power off automatically if two headsets connected. 

FIT

Single headset operation

Magnetic contact recharging, the LED indicator will be solid red
when charging, and will turn off when the earbuds fully charged.

Charging

The bluetooth headset and charging cradle must be fully charged
before first time to use.

Take out

Each

 

Headset

 

can

 

be

 

used

 

separately

Specifications

Items   Specifications
Headset

 Product Certificate ： FCC/CE/ROHS/BQB

Troubleshooting

Echo

far away from the interference
signal or shorten the distance
between headphone and device

Phenomenon Reason Solution

Starting-up failure low battery charge for the headset
No sound after
paired wrong paired re-pairing

Red

 

light shines

 

during

 

phone

 

talking
low battery warning please charge immediately

No

 

indicator

 

during

 

charging

 

Headset

 

didn’t

 

put into

 

the

 

charging cable well
check

 

the headset if it’s
well

 

put into

Shut down
automatically low

 

battery charge for the headset

volume is too high or
environment

 

is too noisy
adjust volume or change
environment

Noise

 

during

 

phone calls
environment

 

disturbance or

 

headphone

 

is too far away
from device

change

 

environment or
shorten

 

the distance between
headphone and device

Low volume of
the caller wrong wear of headphone adjust headphone position

Signal is not well, 
interrupting

environment disturbance or
headphone is too far away
from device

For more products and supports, please visit our company website: 

Warranty and support

1. Do not put the product at the environment of too low or too
high

 

temperature for a long time, that may cause deformation, 
reduce

 

the battery capacity , even shorten service lifetime.
2. Do not use the device when the thunderstorm coming, may cause
a

 

failure, and Increase the risk of struck by lightning.
3. Do not remove or modified headset for any reason, otherwise
may

 

lead to headset fault or burned, please send headset to
authorized service center for repairs.
4. Place the device and all accessories out of the reach of children
and pets, small parts may be swallowed cause suffocation and
serious consequences.
5. Do not put the headset into the water.

1. The mobile can not find the headset if the NAAT10AA-Erabud
is not paired. Please ensure the headset is in pairing model before
you search it. (red and blue lights flashing alternately)
2. If  the headset can not find any pairing device for five minutes,
it

 

will power off  automatically.

Notice

You must select a qualified adapter to charge this product.
You

 

must charge the bluetooth headset if it has not been used
for

 

more than

 

3 months.

Warm tips

Warning

Master

 

headset(Left)

Master headset

Connected

 

7

Calling
Master / Left Slaver / Right

6

Play music

NAAT10AA-Erabud

Charging Pod battery status

25% 50% 75% 100%
间隔 2 秒

移动电源电量显示

9
取出

6

快充功能

Headset

The red indicator light
will be off if it's fully
charged.

3 seconds 3 seconds

8 Volume+/Volume-

9 Next song

10 Last song

8

7

9

6

Power on / Power off

+

Power bank

USB charging cable User manual

User manual

Ear Tips

Left           Right

Large

Medium

Small

使用手册

NAAT10AA-Erabud

Bluetooth ON

WS-T2

Connect
主机

无线立体声蓝牙耳机+移动电源使用手册

必须选择正规厂家生产认证过的充电器，如果产品长期（超过3个月）不用，请对

其充电。

1. 当NAAT10AA-Erabud未进入配对状态时,手机将无法搜索到耳机.请在搜索前确认耳机启动

到配对状态（红蓝灯交替闪烁）。

2. 如果耳机在一段时间内（约5分钟）找不到配对资讯，则自动关机。

充电器容量 400 mAh
充电器重量 25 grams
DC 输出电压 DC5V
DC 输出电流(MAX) 1A
DC 充电电压 DC5V
DC 充电电流(MAX) 1A

电池 纽扣电池60mAh
耳机重量 4.7克
蓝牙版本 V5.0
工作电压： 3.2V-4.2V
咪头灵敏度 -40 ± 2db
蓝牙频率 2.4+2.48GHZ
蓝牙距离 10M
音频传送格式 A2DP/HFP/HSP/AVRCP

产品认证: FCC/CE/ROHS/BQB

配对成功
配对成功后主机LED每5秒闪一次蓝灯,副机LED每5秒闪2次蓝灯,手机上也

只显示一个“NAAT10AA-Erabud”,表示已连接（只要配对成功过的手机和耳

机,下次耳机开机即可自动搜索连接手机）.

5

来电状态下仅主机有来电提示，只有主机能通话

来电时轻触一下触控键接通电话，通话中轻触一下触控键

结束通话

 来电时双击触控键拒接电话

接通/结束通话: 

拒接来电:

播放音乐：

音乐暂停：

与手机连接后轻触一下任一耳机触控键音乐自动播放

播放中轻触一下触控键音乐暂停

8 音量+/音量-
播放音乐时长按触控键声音会从最小到最大再从最大到最小循环

9 下一曲
音乐播放时轻触一下触控键下一曲

10 上一曲
音乐播放时三击触控键上一曲

搜索连接

主机红蓝灯交替快速闪烁请稍等几秒钟，待到手机上只显示一

个“NAAT10AA-Erabud”,时再点击连接，如果需要密码输入“0000”即可

注意：在两个耳机自动互相连接好之前,请不要点击手机上的“NAAT10AA-Erabud” 耳机，

否则将无法实现立体声功能。

2. 两个耳机将自动互相连接,左右耳机连接上之后,一个耳机蓝灯慢闪,一个耳机

红灯交替闪烁,此耳机即为主耳机也为立体声时左声道,此时手机上只显示一

个“NAAT10AA-Erabud”.
配对成功后,开启您的手机音乐或者进行通话,享受您的音频体验

接听/结束电话 轻触一下 接通电话,通话中轻触一下

挂断电话

： 触控键 触控键

拒接来电：来电中双击两下 拒接来电触控键

音乐：轻触一下 暂停/播放音乐触控键

音量+/音量-：当听音乐时，长按 声音会从最小到最大循环。触控键

下一曲：当听音乐时双击 下一曲触控键

上一曲：当听音乐时三击 上一曲触控键

3秒

长按触控键约3秒,蓝灯快闪一下开机,并有提示音

长按触控键约3秒,蓝灯快闪一下开机,并有提示音

长按触控键约3秒,红灯快闪一下开机,并有提示音

开机：

关机：

开机 关机

3秒 3秒

图示

2 3

1

4

移动电源耳塞

USB线 使用手册

耳机

1. 耳机

2. 耳机指示灯/麦克风

3. 耳塞

4. 移动电源

5. 移动电源状态指示灯

6. USB输入

7. 耳机充电指示灯

触控键

7

5

6

感谢您购买NAAT10AA-Erabud无线立体声蓝牙耳机，本手册将帮助您如

何使用您的蓝牙耳机，在使用蓝牙耳机之前，您必须事先了解和熟悉您手机的

蓝牙功能，为您充分享用您的耳机，启动您的愉快历程。

安全规则

注：1.音乐播放状态下,耳机LED蓝灯慢闪。

2.耳机电量低,耳机红灯闪烁。

请在第一次使用前先将耳机和充电座的电池充满电。

磁性接触式充电,充电时红灯恒亮，充满电红灯灭。

充电状态下: LED指示灯数量表示电量状态,充满点后各个LED灯常亮

关机状态下: LED指示灯数量表示电量状态。

电量0%-25%：一个LED指示灯亮

电量25%-50%：两个LED指示灯亮

电量50%-75%：三个LED指示灯亮

电量75%-100%：四个LED指示灯亮

感谢充电座可以让耳机可以持续使用9小时的聆听时间，15分钟充电能给你

1.5小时的使用时间。

True Wireless Bluetooth headset+charging Pod

NAAT10AA-Erabud

Accessories

4

2 3

1

7

5

6

In order to get best audio performance,Try every eartips
(Small,medium and large),The correct seal in your ear to
achieve optimal fit and stability.

+

Charge the bluetooth headset

Note:
1.When you playing the music,blue LED 

light flashed slowly.
2.The red light will flash when the battery 

is low.

Power on Power off

Power on:

Power off:

 Long press the touch control button for about 3 
seconds,the indicator light will flashes blue
 Long press the touch control button for about 3
seconds,the indicator light will flashes red

Pairing: first time to use

1. Touch control button
2. Microphone and 

LED indicator
3. Ear Tips
4. Charging case
5. Charging case 

LED indicator
6. Micro-USB Charging 
    Port
7. Headset charging status 
    LED indicator

Graphical Representation

3 seconds

Power on

Once the headset is successfully paired and connected with your 
mobile phone,you can use it to make a call and listen music.
Answer call /end call: Tap the touch control button once to answer the 
incoming call.Tap the touch control button once to end a call.

Reject call: Double-tap the touch control button to reject the coming call

Tap the touch control button once to pause music /play music.

Volume+/Volume-: when listening music long press touch control button,
volume will from Min to max recycle 

Last Song: When listening music triple tap the touch control button to 
last song.

Bluetooth ON

WS-T2

Connect

Notice:
Please do not click “NAAT10AA-Erabud” to connect before two 
headset connected to each other,Otherwise the stereo function is not 
available.

Search and connection
When master headset flashes red and blue alternately, Please 
wait several seconds until only one “NAAT10AA-Erabud” show in 
your phone then click to connect, inut the code “0000” if needed.

2. Two headsets will pair to each other automatically, after then one 
headset blue LED flashes slowly, another headset LED flashes red 
and blue alternately,this one is master headset left channel, at this 
time you can see only one “NAAT10AA-Erabud” in your phone

Pairing successful
Master headset LED flash blue once every 5 seconds and slaver 
headset flash blue twice every 5 seconds after paired successfully, 
only one “NAAT10AA-Erabud” show in your phone it means 
connected already.(once headset and cellphone connected in the first 
time it will connect automatically from second time after headset 
power on )

Only that Mast headset can hear the voice when calling and only 
the button of it can work.
Answer call /End call:
Tap the touch control button once to answer the incoming call.
Tap the touch control button once to end a call.
Reject call:
Double-tap the touch control button to reject the coming call

Tap the touch control button once to play music.
Tap the touch control button once to pause music.

when listening music long press touch control button,volume will from 
Min to max recycle 

when listening music tap the touch control button once to next song.

When listening music triple the touch control button to last song.

Thanks to a charging case that holds multiple additional charges for more 
than 9 hours of listening time.Just 15 minutes in the case gives you 1.5 
hours of listening time.

every 2 seconds 25% 50% 75% 100%

Fast Charging

Charging status: the number of blue LED light indicate battery status, the 
LED indicator will turn blue when the charging Pod is fully charged.

Power 0%-25%: one blue LED indicator lights on
Power 25%-50%: two blue LED indicator lights on
Power 50%-75%: three blue LED indicator lights on 
Power 75%-100%: four blue LED indicator lights on

Power off status: LED indicator indicate battery status

Battery
Earbud Weight
Bluetooth Version
Working voltage
Microphones sensitivity
Bluetooth freguency barnd
Bluetooth range
Audio transmission protocols

Button Cell 60mAh
4.7 grams
V5.0
3.2V-4.2V
-40±2db
2.4+2.48GHZ
10M
A2DP/HFP/HSP/AVRCP 

Capacity
Weight
DC output voltage
DC output current(MAX)
DC charging voltage
DC charging current(MAX)

400 mAh
25 grams
DC5V
1A
DC5V
1A

Charging Pod

每一个耳机都可以单独使用

1. 请勿长期将设备置于温度过低或过高（0℃以下或40℃以上）的环境下，极端的

温度会导致设备变形、降低设备的充电容量，并缩短设备的使用寿命。

2. 不要在雷暴天气下使用设备，雷暴可能导致设备出现故障，增大电击的风险。

3. 切勿以任何理由拆卸或改装耳机,否则可能导致耳机发生故障或烧毁,请将耳机送

往授权服务中心进行修理。

4. 请将设备及所有配件放在儿童和宠物接触不到的地方，误吞小型配件可能导致窒

息及严重后果。

5. 请勿将产品放入水中.

打开充电盖,蓝牙耳机充电断开,耳机进入自动配对模式,红蓝灯交替快速

闪烁,此时打开手机蓝牙搜索“WS-T2” 并点击连接,如果需要密码输入

“0000”即可。

设备配对: 初次连接使用

Bluetooth ON

WS-T2

Connect

Open charging cap bluetooth headset is discharged, bluetooth headset 
enters automatic pairing mode,the indicator light will flashes red and 
blue alternately,then turn on your cellphone bluetooth search “WS-T2”
and click connecting, if ask for passkey, pls enter “0000”

Bluetooth ON

WS-T2

Connect

关机：只用关一个

开机状态下长按触控键3秒,耳机指示灯红灯快闪一下,同时出现相应的提示音,

当两个耳机互相连接好并处于开机状态时,只需关闭一个耳机,另一个将自动关

闭。

设备配对：初次连接使用

1. 打开充电盖,蓝牙耳机充电断开,耳机进入自动配对模式,两个耳机红蓝灯交

替快速闪烁,此时手机上可搜索到两个“NAAT10AA-Erabud” ,但请不要点击！

连接中

1. Open charging cap bluetooth headset is discharged, bluetooth 
headset enters automatic pairing mode, the indicator light 
will flashes red and blue alternately, you can search two 
“NAAT10AA-Erabud” in your phone. 
Please do not click any one of them to pair as single.

Next Song: When listening music double tap the touch control button to 
next song.
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Rowkin Ascent

Rowkin Ascent

施立诺勤科技（深圳）有限公司
           Ashley Chloe Inc.

施立诺勤科技（深圳）有限公司
           Ashley Chloe Inc.

www.rokwin.com

Ascent Charge+ / Micro Earbud 
NAAT10AA-Erabud

Ascent Charge+ / Micro Earbud 
NAAT10AA-Erabud

FCC Statement
Changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user's authority to operate 
the equipment.
This equipment has been tested and found to comply with the limits for 
a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These 
limits are designed to provide reasonable protection against harmful 
interference in a residential installation. This equipment generates uses 
and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in 
accordance with the instructions, may cause harmful interference to 
radio communications. However, there is no guarantee that interference 
will not occur in a particular installation. If this equipment does cause 
harmful interference to radio or television reception, which can be 
determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged 
to try to correct the interference by one or more of the following 
measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject 
to the following two conditions (1)this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.

Administrator
矩形




